
 

 

 
Schriftelijke vraag: 
 

 
Vraagnummer: S-409 (19int00876) 
 
Datum indiening: 25 februari 2019 
 
Onderwerp:   Windmolens park A15 

 
Naam indiener: Dia Vennis 
 
 
Aanleiding: 

  

Op 13 december 2018 hebben wij schriftelijke vragen gesteld over de windmolens op park A15. Bij 
de beantwoording  van vraag 3 op 29 januari 2018 meld u het volgende: 
3. Is er overleg geweest met de omwonenden van het windmolenpark op de locatie park A15?   

       Antwoord  

Er heeft recent geen overleg plaatsgevonden met omwonenden over de plaatsing van de 

windturbines op de locatie Park 15. Dit overleg zal worden gestart zodra er meer duidelijk-

heid is over het uiteindelijke project.  

 

Wij waren dan ook verbaasd dat wij op de sociale media  op 1 februari 2019 van de wethouder de 
volgende uitspraak aantroffen: 
 
Vanmiddag de openingshandeling mogen verrichten bij het nieuwe distributiecentrum van Lidl Neder-
land in Oosterhout. Dit distributiecentrum is een voorbeeld als het gaat om duurzaamheid. De Lidl is 
daar trots op. Lidl krijgt ook zijn eigen windmolen en de energie die dit oplevert, wordt direct aan Lidl 
DC geleverd.  
 

In de werksessie over de omgevingsvisie waarnaar u verwijst in de beantwoording van de vragen 
kwam aan de orde dat de gemeenteraad wat meer zou moeten loslaten om projecten vanuit initia-
tiefnemers  in samenspraak met de omgeving tot stand te laten komen.  
Tekst uit de concept omgevingsvisie: We kiezen er nadrukkelijk voor om inwoners en onder-
nemers uit de omgeving vroegtijdig bij de vorming van plannen te betrekken als 'con-
textkenner' De energietransitie is een van de uitgesproken onderwerpen van de omge-
vingsvisie. 

  

Vragen aan het college van burgemeester en wethouders: 
 

 Aangezien de wethouder al toezegging heeft gedaan aan de Lidl hebben wij de volgende vragen: 
1. wanneer gaat u de plannen met de omwonenden delen? 

2. hoe gaat u de inbreng van omwonenden serieus nemen?    

3. Bent u van mening dat de omwonenden vertrouwen zullen hebben in de te doorlopen pro-

cedure? 

4. hoe kijkt u in dit plan aan tegen de werkwijze van de initiatiefnemer en het college? 

5. waarom heeft het college besloten de plannen niet in een eerder stadium te delen met om-

wonenden? 

 

Fractie BOB  Dia Vennis 
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